
 

Beste volleyballiefhebbers,  

Graag vragen wij jullie aandacht voor het volgende; 

Binnen onze vereniging hebben we al een aantal jaren geen officiële voorzitter meer. Na 

verschillende pogingen om deze vacature op te vullen, lukt het ons niet. 

We zijn een kleine vereniging met veel vrijwilligers. Vele leden hebben hart voor de zaak en bekleden 

al 1 of meer functies binnen de vereniging. Daarvoor hartelijk dank, wij zijn erg blij met jullie. Een 

vereniging kan immers niet zonder zijn vrijwilligers. Maar dat maakt het des te lastiger om andere 

functies op te vullen en dan vooral de functie van voorzitter.  

Bij dezen willen wij dan ook dit probleem opnieuw bij jullie onder de aandacht brengen. Hoeveel 

vrijwilligers en leden wij ook hebben. Een vereniging kan niet bestaan zonder een voorzitter.  

Tijdens de aanstaande ledenvergadering zal hier verder over gesproken worden. De boodschap zal 

zijn; “Geen voorzitter, geen vereniging”. Deze woorden klinken hard, maar het is helaas de 

werkelijkheid. Is er per 1 januari 2017 geen nieuwe voorzitter, zal het bestuur zich gedwongen voelen 

hun functie neer te leggen.  

Aan allen de vraag, denk er over na en vraag jezelf af of de vereniging op zoek is naar jou! 

Daarnaast zijn er nog een aantal andere functies die opgevuld dienen te worden. Dit zijn functies 

binnen het bestuur, technische commissie en de activiteitencommissie. Is dit wat voor jou neem 

contact met ons op. 

Een sportieve groet en tot de aanstaande ledenvergadering, 

Het bestuur van Dalvo 

  



 

UITNODIGING 

Commissievergadering woensdag 16 november 2016. 

Aan de leden van alle commissies en leden die een zelfstandige functie bekleden binnen Dalvo. 

Zoals gebruikelijk willen wij als bestuur graag met alle commissies rond de tafel. Graag zijn we op de 

hoogte van jullie werkzaamheden/struikelpunten/bevindingen. Wij nodigen jullie daarom uit, 

voorafgaand aan de ledenvergadering, op woensdag 16 november 2016 om 19.00 uur in één van de 

zalen van de “Trefkoele+” in Dalfsen. 

Met vriendelijke groet namens het bestuur 

Uitnodiging voor leden en ouders van jeugdleden. 

Op woensdag 16 november 2016 is onze jaarlijkse ledenvergadering.  

Wij nodigen alle leden en ouders van jeugdleden van harte uit aanwezig te zijn vanaf 20.15 uur in één 
van de zalen van de “Trefkoele+” in Dalfsen.  

Concept agenda algemene ledenvergadering 
 

1. Opening (20.30 uur) 
2. Vaststelling agenda 
3. Notulen ledenvergadering 25 november 2015 ( zie digitale Nieuwsbrief Time Out / website ) 
4. Mededelingen: 
5. Jaarverslag 2015/2016 (mondeling verslag) 
6. Bestuursverkiezing Penningmeester 

Karel Stevens treedt af, Harjan van de Velde treed toe.  
7. Financieel verslag*(zie digitale Nieuwsbrief Time Out) 
8. Verslag kascommissie, aanstellen nieuw kascommissie lid        
9. Openstaande vacature: Voorzitter, “Geen voorzitter, geen vereniging” (zie brief). 
10.  

Schema van aftreden bestuursleden  

Naam  Maand van aftreden  

Jan Feenstra November 2016? 

Alien Jochemsen November 2016? 

Sandra Krabbe November 2017 

Jolanda Pierik November 2017 

11. Sponsorcommissie 
12. Rondvraag 
13. Sluiting 

 
* financieel verslag zal alleen in de nieuwsbrief Time Out te lezen zijn. 
 
We rekenen op Uw komst ! 
Bestuur volleybalvereniging Dalvo 
  



 

Notulen commissievergadering 25 november 

Ledenadministratie: 

Het loopt prima er zijn geen bijzonderheden 

Wedstrijdsectariaat: 

Moeilijke communicatie met de trefkoele. We hadden ingezet op dinsdagavond alle 3 de wedstrijden 

in hal 1 om de week , dit kon helaas niet gehonoreerd worden. Door geschuif vanuit de handbal 

kunnen we nu toch de wedstrijden tegelijk spelen in hal 2. Er zijn ook veel aanvragen om wedstrijden 

te verplaatsen dit levert veel werk op. Leon oppert om dit aan te geven bij de NEVOBO. 

Scheidsrechters: 

Het blijft elk jaar een gepuzzel om het rond te krijgen. Hoe kunnen we dit veranderen. Misschien 

zouden de meiden b ook de mini’s kunnen gaan fluiten. Leon geeft aan de meiden hier wel uitleg in 

te willen geven. 

In hoeverre kunnen we leden of ouders van leden verplichten om vrijwilligerswerk te doen. 

Wedstrijdforumlieren: 

Het invullen gaat steeds beter. Gevraagd wordt of we willen werken met het digitaal 

wedstrijdformulier. Wanneer we dit willen is het een idee om dit samen met de teams op te pakken.  

Technische commissie: 

Het is gelukkig gelukt om 4 damesteams weer aan te melden voor dit seizoen. Trainers blijft een 

probleem. Voor volgend jaar hebben ze misschien een enthousiaste ouders om training te geven. 

Gevraagd wordt of wij als bestuur willen helpen met het werven van trainers. Ook wordt het als 

jammer ervaren dat er weinig opkomst is op de 2de training van dames 1 en 2. 

Sponsorcommissie: 

Heren 1 heef ondertussen nieuwe kleding en voor de B1 wordt er nu gekeken. Fijn dat dit weer 

opgepakt is. 

Activiteitencommissie 

Danielle heeft zich aangesloten bij de ac. De pietengym wordt binnenkort weer georganiseerd en ook 

het olliebollentoernooi. Graag willen ze weten wat de leden zouden willen voor activiteiten. 

Materiaalcommissie  

Luuk heeft zich afgemeld maar hij heeft aangegeven dat alles prima verloopt. 

ZAC 

Dit jaar was het in hal 1 en 2 de wedstrijden, dit was toch minder gezellig. Idee is om het toch 

allemaal in hal 2 te doen, er wordt gevraagd wat we hier van vinden. Er is een doorloop tussen hal 1 

en 2 met aansluitpunten voor het geluid wordt aangegeven. Inschrijfgeld wordt verhoogd met 10 

euro en er wordt gekeken naar eventueel wisselbekers. Websitebeheer geeft aan dat er ook een 

digitaal aanmeldformulier kan komen op de website. 

  



 

Website/Time-out: 

Deze is sinds kort helemaal nieuw. Input mag uiteraard altijd. Sponsor kliks is goed om af en toe 

onder de aandacht te brengen omdat je zo geld in het laatje brengt van de vereniging. Vraag is of er 

nieuwe foto’s van de teams op kunnen komen. 

Strippen: 

Er komt een oproep dat het stopt en dat iedereen tot het einde van het seizoen zijn strippen in kan 

leveren bij Anneke. 

Shirtbeheer: 

Er zijn geen shirts meer. 

Grote clubacties: 

Dit jaar heeft het weer minder opgebracht. Gemist wordt dat er geen doel is waar ze loten voor 

verkopen. 

  



 

Notulen Algemene ledenvergadering 2015 

1 Opening 

Harry heet iedereen van harte welkom op de 54 ledenvergadering hij geeft aan geen voorzitter meer 

te zijn maar is avondvoorzitter. Jan is afwezig vanuit het bestuur omdat hij bij een overleg is van alle 

verenigingen in de gemeente dalfsen. 

2. Vaststelling agenda 

Is goed gekeurd 

3. Notulen vorige ledenvergadering 

Deze wordt goed gekeurd. 

4. Mededelingen: 

Er is net een commissievergadering geweest en we willen nogmaals onze dank uitspreken aan deze 

vrijwilligers. De activiteitencommissie vroeg of er ideeën zijn vanuit de vereniging voor activiteiten. 

Ook wordt er gevraagd naar trainers vanuit de technische commissie. Ook worden er weer 

scheidsrechters gezocht. Hierin is de vraag geweest in hoeverre we leden kunnen verplichten 

vrijwilligerswerk te doen. 

5. Jaarverslag: 

Alien vragen naar stukje 

6. Financieel verslag 

 Er wordt opgemerkt dat de vereniging op dit moment niet goed draait financieel. Jaarlijks is 
er nu een tekort van 1500. 

 Gevraagd wordt of we misschien kunnen onderhandelen over de zaalhuur en of we subsidies 
kunnen krijgen vanuit de gemeente. Onderhandelen doen we niet, dit is zeker iets wat we 
zouden kunnen doen. Ook willen we kritisch kijken naar wanneer we stoppen met de 
trainingen en of we doortrainen in de vakanties bij de jeugd. Subsidie voor jeugdleden vragen 
we ieder jaar aan bij de gemeente. 

 Gevraagd wordt naar de kosten van de toernooien wat zijn dit voor toernooien. Dit valt 
samen met de wedstrijdkosten en valt onder 1 noemer. 

 Er wordt gevraagd naar de 2000 voor aanschaf sportkleding, dit is begroot voor de nieuwe 
shirts van heren 1. 

 Verder wordt er gevraagd naar de administratiekosten en of dit alleen kosten zijn voor de 
penningmeester er wordt namelijk opgemerkt dat een betaalde penningmeester erg inhakt 
op de begroting. 

 De contributieverhoging is nog niet meegenomen in de begroting 

 Er wordt gevraagd naar de shirts want hier is een tekort aan op dit moment. Dit komt omdat 
enkele sponsorcontracten zijn gestopt en we dus niet meer kunnen spelen in de shirts 
hiervan. Aangegeven wordt om alles onder 1 noemer contributie te noemen dus ook de 
nevobo-contributie en de shirthuur. 

  



 

7. Verslag kascommissie: 

Kim Koerhuis en Annemieke Bink vraagt de ALV de penningmeester decharge te verlenen. Wel 

hebben ze enkele opmerkingen over de financiële situatie. Volgend jaar wordt de kascommissie Kim 

Koerhuis en Manon Dekker. 

8. Voorstel contributieverhoging: 

Harjan geeft aan dat er maar 1 keer per week wordt getraind en hoe verhoudt zich dan tot de 

contributieverhoging. Er wordt niet apart vernoemt dat 2 keer trainen duurder is. 

Gevraagd wordt waar de verhoging vandaan komt, waar wordt deze op gebaseerd. Aangegeven 

wordt dat de contributieverhoging eerder ingezet had moeten worden omdat de financiële 

huishouding hier naar vraagt. We hebben kritisch gekeken naar waar we kunnen bezuinigingen en 

waar we eventueel meer inkomsten kunnen krijgen. 

De contributieverhoging is aangenomen door de vergadering en zal per 1 januari 2016 ingaan. 

9. Openstaande vacature: Voorzitter 

10. Sponsorcommissie 

Er zijn 3 pijlers voor de commissie. 

 Interne en externe communicatie er is een nieuwe website actief. Ook zijn de 
nieuwsbrieven sinds een jaar digitaal. 

 Shirts deze zullen vanaf nu bij side-out worden besteld. Deze zullen dus vanaf nu de 
nieuwe verenigingsshirts zijn.  

 Sponsoren  wanneer leden sponsoren zouden weten die misschien interessant zijn voor 
onze vereniging, laat dit weten of zet wellicht een deurtje open. 

 

11. Rondvraag 

Of er een lijstje kan komen met telefoonnummers van de scheidsrechters in de wedstrijdmap. 

Er wordt een vervangende trainer gezocht voor meisjes C op maandagavond van 19.30 tot 20.30, de 

training kan evt voorbereid worden. 

20 december geeft Bert Goedkoop een training aan trainers in Zwolle landstede 

12. Sluiting  


